
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 16 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. gegužės 3 d. Nr. T2-6

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-04-25 10.00 – 17.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Remigijus Jonutis.

Posėdyje dalyvavo 34 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Rolandas

Toleikis, Rimas Vaičikauskas, Raimundas Vaitiekus (pirmininkas).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Geda Kačinauskienė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų

skaičiaus 2024–2025 mokslo metais nustatymo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

4. Dėl sporto klubo ,,Šilalės lūšis“ paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

5. Dėl Šilalės sporto mokyklos paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo

ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos komisijos

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-47

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir pavedimo

Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono

savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T-183

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos aprašo, Šilalės

rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos vertinimo komisijos

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

9. Dėl įgaliojimų suteikimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo,

ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto perdavimo

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio  turto, esančio Šilalės

r. sav., Kvėdarna, Piliakalnio g. 16C, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo

teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto, esančio Šilalės

r. sav., Žadeikių sen., Žadeikių k., Šaukliškės g. 15, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

14. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį Nevočių kaimo

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

15. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį Žvingių kaimo

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės

teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai

bibliotekai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl atminimo ženklų priėmimo pagal dovanojimo sutartį ir perdavimo patikėjimo

teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl pritarimo nekilnojamojo turto pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl savivaldybės turto nuomos viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymo ir likvidavimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 m. socialinių paslaugų plano patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio

patvirtinimo.

Pranešėjas Gediminas Raudonius.



3

25. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ 2023 metų finansinių

ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimo.

Pranešėjas Vytautas Norkus.

26. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės šilumos tinklai“ 2023 metų finansinių

ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimo.

Pranešėjas Ernestas Aušra.

27. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ 2023 metų finansinių

ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimo.

Pranešėjas Remigijus Vėlavičius.

28. Dėl Uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ 2023 metų finansinių ataskaitų

rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimo.

Pranešėjas Donatas Grigalis.

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2023 metų metinio

ataskaitų rinkinio patvirtinimo.

Pranešėja Ingrida Petravičienė.

30. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio

patvirtinimo.

Pranešėjas Osvaldas Šarmavičius.

31. Dėl Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio

patvirtinimo.

Pranešėja Ieva Irena Demereckienė.

32. Dėl Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2023 metų metinio ataskaitų

rinkinio patvirtinimo.

Pranešėjas Tomas Šiaudinis.

33. Dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2023 metų

metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo.

Pranešėjas Kornelijus Andrijauskas.

34. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2023 metų

metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo.

Pranešėja Vida Macevičienė.

35. Dėl Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro valdymo

struktūros patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos sudėties

patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

37. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų

patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

38. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios

programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

39. Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono vyriausiojo

policijos komisariato veikla.

Pranešėjas Audrius Lukošius.

40. Modernios ir atviros prokuratūros kūrimas Lietuvos Respublikoje.

Pranešėjai: Saulius Verseckas, Gražvydas Žebelys, Ruslanas Ušinskas.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog yra patikslinimų darbotvarkėje ir 24 klausimą

vietoje Gedimino Raudoniaus pristatys Loreta Bujienė, 40 klausimu po Sauliaus Versecko

pasisakys papildomas pranešėjas Jevgenij Michailovskij.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 23.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr.

T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Geda Kačinauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projektą papildyti 1.2. papunkčiu, kuriame pakeičiamas 171 Šilalės rajono savivaldybės tarybos

veiklos reglamento punktas, jį papildant, kad ir savivaldybės svetainėje tarybos nariai gali skelbti

savo ataskaitas, taip pat suvienodinamos ataskaitų pateikimo datos iki gegužės 15 d. ir prašė

pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024

metų užimtumo didinimo programos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių

komplektų skaičiaus 2024–2025 mokslo metais nustatymas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – papildyti

sprendimo projektą 2 punktu „2. įsipareigoti skirti ugdymo lėšas vidurinio ugdymo programos

įgyvendinimo laikotarpiu vienam III gimnazijos klasės komplektui, esant jame mažesniam

mokinių skaičiui nei 21: 2.1. Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijai; 2.2. Šilalės r.

Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai“. 3 punktu kreiptis į LR švietimo, mokslo ir sporto

ministeriją dėl leidimo savivaldybei finansuoti III gimnazijos klases, jei gimnazijoje reikiamo

mokinių skaičiaus nėra vienus metus. Atitinkamai toliau 4 punktas. Informavo, jog yra

pakeitimai lentelėje: 5 eilutės 12 stulpelyje patikslinti, jog 1 klasių komplektas, 30 mokinių, 6

eilutės 13 stulpelyje prie skaičiaus 2 pridėti ***** ir pastabose 5 punktą išdėstyti taip – „5.

***** nustatytas didesnis SUP lygis: 5.1. Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijoje 4

mokiniams; 5.2. Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijoje 2 mokiniams“. Prašė pritarti

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų skaičiaus 2024–2025 mokslo metais nustatymo

(vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Sporto klubo ,,Šilalės lūšis“ paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė pristatyti klubo viziją, siekius ateinantiems metams, papasakoti kam

bus išleisti 35 000 Eur.

Regimantas Gudauskas atsakė, jog sporto klubo vizija ir sezono siekiai buvo pristatyti

rudenį, prieš prasidedant sezonui, visi tarybos nariai buvo susipažinę. Informavo, jog šiam

sezonui surinko 55 000 Eur biudžetą ir startavo šių metų RKL A diviziono varžybose. Šilalės

lūšies vizija tokia, jog komanda turėtų būti mažiausiai bent aštuonete. Siūlė savivaldybei

deleguoti į valdybą narį.

Pasisakė T. Bartkus dėl atstovo skyrimo į valdybą.

R. Norvilienė klausė, kiek šiuo metu žaidžia šilališkių ir kiek planuojate pritraukti per

artimiausius metus Šilalės krašto sportininkų.

R. Gudauskas atsakė, kad šiuo metu iki 17–18 m. aktyviai žaidžiančių ir perspektyvių

jaunuolių yra 3, su komanda treniravosi 5, iš viso šilališkių iš 14 narių yra 10. Dėl sportininkų

pritraukimo aktyviai dirbame, rengiame vasaros stovyklas, bet svarbu atkreipti dėmesį į tai, kad

jaunuoliai pirmiausia vis tiek turi pasiekti tam tikrą lygį, kad atitiktų komandos standartus,

manome, jog 3-4 nauji jauni žaidėjai kasmet galėtų adaptuotis tame lygmenyje.

R. Norvilienė prašė paneigti arba patvirtinti, jog buvęs vadovas iš savivaldybės skirtų

lėšų galimai išsimokėjo sau nemažą atlygį išeidamas. Klausė kas yra žinoma apie praėjusio

vadovo išleistus pinigus Šilalės lūšies tikslams, kas dėl to buvo daroma.

T. Bartkus atsakė, jog teko girdėti šią informaciją, bet savivaldybė neturi nei galimybės

nei teisės patikrinti iš kokių pinigų buvo pervesta ir ar išvis įvyko toks faktas. Už praeitais metais

skirtus pinigus klubas atsiskaitė, dar dalis pinigų buvo grąžinta savivaldybei. Daugiau apie tai

galėtų atsakyti tik klubo valdyba.

R. Gudauskas papildė, jog konkrečiai tokia situacija apie išsimokėjimą nėra žinoma,

asmeniškai už tai negaliu prisiimti jokios atsakomybės, tačiau, kad ateityje išvengti tokių galimų

situacijų kviečiame deleguoti į klubo valdybą savivaldybės atstovą.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė ir klausė, kokia nauda iš šios komandos Šilalės

rajonui ar savivaldybei, ką įsipareigojate kaip komanda, nes savivaldybės prisidedama suma

tikrai solidi.

R. Gudauskas atsakė, kad įsipareigojimas toks, kad reprezentuojame rajoną, vienijame,

kalbamės, įtraukiame verslą, ieškome daugiau galimybių, kad prie finansavimo prisidėtų

privačios įmonės. Pasisakantysis prašė pateikti idėjų, kaip visą tai įgyvendinti su mažesne suma.

Papildė T. Bartkus.

V. Jasevičius klausė, kaip ir kokiais konkrečiais kriterijais vadovaujantis paskirstytos

sumos finansuojamoms paraiškoms, nes vieni gavo 35 000 Eur, kiti 12 000 Eur.

T. Bartkus atsakė, kad sudaryta komisija kiekvienais metais skirsto lėšas, vieni sporto

klubai prašo daugiau, kiti mažiau, komisija paraiškas vertina pagal kriterijus, pagal balus

paskiriamas finansavimas. Bet pasiekti konsensusą, kad visi būtų patenkinti yra neįmanoma. 

Papildė R. Gudauskas.

B. Žirlienė domėjosi dėl 1,2 proc. kurį gali klubui paskirti dirbantys gyventojai.

R. Gudauskas atsakė, kad šiuo klausimu klubas bando aktyviai dirbti, manome, kad kitais

metais turėsime apčiuopiamą rezultatą. 

Pasisakė L. Dargienė ir klausė, ar daugiau neberemsime jokių aukšto meistriškumo

sportininkų, nes visi pinigai yra išnaudoti. 

T. Bartkus atsakė, kad taryba tvirtino tvarką, kurioje numatė, jog klubai turi prisidėti 15

proc., turi pateikti dokumentus dėl 15 proc. prisidėjimo ir jeigu nutiko taip, kad nepateikė,

nesiekė reikiamo prisidėjimo procento, komisija neturėjo kitos galimybės tik kaip išbraukti iš

vertinamų paraiškų vertinimo. Dėl likusio likučio (16 000 Eur), komisija rinksis ir svarstys ką

toliau daryti, galbūt teiks papildomą kvietimą. Taip pat sportininkai patys pasirenka į kurią sritį
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teikti, ar aukšto meistriškumo ar renginių ir pan. Jeigu kažkas teikė į aukšto meistriškumo, bet

nieko negavo, dabar per sekantį kvietimą galės teikti į kitą eilutę ir galės gauti refinansavimą.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus.

R. Gečienė klausė, ar varžyboms ir kitoms veikloms salę nuomosite pagal patvirtintus

savivaldybės įkainius, ar mokėsite už tai iš 35 000 Eur.

R. Gudauskas atsakė, kad taip, pagal patvirtintus įkainius, iš patvirtintų lėšų mokame už

transportą, sporto salės nuomą.

Papildė T. Bartkus.

V. Jasevičius klausė, kodėl yra likę pinigai (16 000 Eur), kodėl nebuvo išskirstyti kitiems.

R. Kuzminskaitė paaiškino, jog komisijos darbe nedalyvavo, pagal jų pateiktus

protokolus parengėme atitinkamus sprendimus. 

Papildė T. Bartkus.

A. Giedraitienė klausė, ar nebuvo galima kreiptis į klubus dėl paraiškų patikslinimų.

T. Bartkus atsakė, kad buvo kreiptasi ir kai kurių pareiškėjų prašyta patikslinti.

A. Giedraitienė klausė, kas pasikeitė nuo ankstesnės valdžios šiuo klausimu.

T. Bartkus paaiškino, kad pasikeitė klubo vadovai, požiūris, kiti dalykai ir kol nėra

sulaužytas pasitikėjimo mandatas manau, kad „Šilalės lūšis“ yra verta.

A. Meiženis domėjosi, ar bus paleisti bilietai į rungtynes, ar bus renkamas finansavimas

iš žiūrovų.

T. Bartkus patikslino, jeigu „Šilalės lūšis“ nuomotųsi salę komerciniam renginiui tuomet

galėtų rinkti bilietus.

R. Gudauskas atsakė, kad galimybės šiam dalykui bus, bet pirmiausia turime rodyti gerą

sportinį rezultatą, suburti gerą, konkurencingą komandą, kad žmonės noriai ateitų į varžybas,

geranoriškumo pagrindu galėtume bandyti tai padaryti. Tokios galimybės neatmetame. 

R. Norvilienė siūlė Kontrolės komitete panagrinėti Šilalės lūšies savivaldybei pateiktas

2023 m. ataskaitas, kaip ir kam buvo leidžiamos lėšos. Taip pat siūlė sporto rėmimo programai

kitą tarybos posėdį, ar grįžtant su biudžeto pakeitimu lėšas padidinti iki 90 000 Eur.

Pasisakė T. Bartkus, kad komiteto pirmininkas gali klausimą įsitraukti į darbotvarkę ir

paprašyti, jog savivaldybės administracija pateiktų 2023 m. atsiskaitymo ataskaitas. Paaiškino

dėl lėšų programai, jog ji nėra vienerių metų, ji yra tęstinė ir paprastai programose sumos yra

parašytos su žodžiu „iki“. Formuojant savivaldybės biudžetą praktiškai nei viena programa

negauna maksimumo koks yra numatytas, tačiau 80 000 Eur šiais metais palyginus su kitomis

programomis yra ženkli suma ir jei tik bus galimybė, metų eigoje, bus galima padidinti lėšas.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Norvilienė, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus, L.

Dargienė, R. Toleikis, A. Meiženis, A. Giedraitienė.

Į posėdį atvyko Artūras Dambrauskas (11:06 val.).

Pasisakė A. Jančauskas, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sporto klubo ,,Šilalės lūšis“

paraiškos finansavimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

5. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus, A. Meiženis, L. Dargienė, R. Norvilienė, V.

Jankauskaitė-Milčiuvienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės sporto mokyklos paraiškos

finansavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo

Nr. T1-216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų

rėmimo ir bendruomeninių organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos

komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos narys Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (dėl privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gargasė klausė, kodėl su šiuo sprendimu nebuvo ateita į tarybą anksčiau ir kaip yra su

pinigais, ar bendruomenės dar negavo.

T. Bartkus paaiškino, kad buvo darbuotojų pasikeitimų, atsakingas darbuotojas buvo

nedarbingume ir tai sutrukdė ateiti anksčiau. Tačiau yra naujas darbuotojas, kuris dirba

atsakingai ir kiek žinoma po šio sprendimo lėšos bus išskirstytos bendruomeninėms

organizacijoms ir tuoj bus kviečiama teikti ir nevyriausybinėms organizacijoms. 

R. Vaitiekus klausė, kokia jūsų nuomonė, ar pritartumėte jeigu ir nevyriausybinėms ir

bendruomeninėms organizacijoms skiriant daugiau nei 3 000 Eur reikėtų tarybos pritarimo.

T. Bartkus atsakė, jeigu yra toks tarybos narių pageidavimas, visada galima teikti

pasiūlymui. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-216 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje veikiančių nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių organizacijų

dalinio veiklos išlaidų kompensavimo atrankos komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr.

T1-47 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir

pavedimo Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono

savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu 1 punkte, įrašant

kovo 30 d. vietoje kovo 27 d.  ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-47 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir pavedimo Šilalės rajono savivaldybės

nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono savivaldybės bendruomeninių

organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr.

T-183 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos aprašo,

Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos vertinimo komisijos

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Tarybos narys Rimas Vaičikauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(dėl privačių interesų) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 1 ir 2

punktuose pakeičiant kovo mėn. į liepos mėn. taip pat prie raidės T įrašant numerį 1 (T1) ir prašė

pritarti.
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R. Norvilienė tikslinosi, kodėl yra išbraukiama „parama neskiriama vykdantiems žemės

ūkio veiklą subjektams“, kodėl priimtas toks sprendimas.

J. Pryšmantė atsakė, jog tam yra atskira programa.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T-183 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir

vidutinio verslo plėtros programos aprašo, Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio

verslo plėtros programos vertinimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaičikauskas.

9. SVARSTYTA. Įgaliojimų suteikimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ar neturėtume teisiškai įrašyti, jog įgalioti merą, o jam nesant

administracijos direktorių.

A. Mikalauskas atsakė, kad šis sakinys yra paimtas iš įstatymo nuostatų, jeigu taryba

suteikia merui įgaliojimą, čia yra galimybė merui perįgalioti, nes šį darbą vis tiek vėliau dirbs

administracijos skyrių darbuotojai. Su šia formuluote viskas yra gerai, nes taryba įgalioja merą,

arba mero įgaliotas administracijos direktorius. 

T. Bartkus tikslinosi, jeigu taryba pritaria tokiai formuluotei, tai bus suteikiama teisė

merui perįgalioti administracijos direktorių.

A. Mikalauskas atsakė, kad taip.

T. Bartkus klausė, ar administracijos direktorius gali perįgalioti seniūną dalyvauti

paženklinime, pasirašyti aktus.

A. Mikalauskas atsakė, kad direktorius galės savo įsakymu, nes meras paves direktoriui

organizuoti šio sprendimo įgyvendinimą, o direktorius galės savo įsakymu suskirstyti šiuos

darbus.

Nariai diskutavo dėl įgaliojimų ir administracijos direktoriaus įsakymų.

Pasisakė R. Vaitiekus, A. Mikalauskas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl įgaliojimų suteikimo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdį sugrįžo visi Tarybos nariai.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo, ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto perdavimas valdyti, naudoti ir

disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo, ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų

namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo

teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio  turto,

esančio Šilalės r. sav., Kvėdarna, Piliakalnio g. 16C, perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio  turto, esančio Šilalės r. sav., Kvėdarna, Piliakalnio g. 16C,

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų

namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto,

esančio Šilalės r. sav., Žadeikių sen., Žadeikių k., Šaukliškės g. 15, perdavimas valdyti, naudoti

ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono socialinių paslaugų namams.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio turto, esančio Šilalės r. sav., Žadeikių sen., Žadeikių k.,

Šaukliškės g. 15, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

socialinių paslaugų namams (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį Nevočių kaimo

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar sutartis yra pasibaigusi tiek su Nevočių tiek su Žvingių kaimo

bendruomene. Ir, ar bendruomenės geba ir gebės išsilaikyti, nes patalpos nemažos.

R. Kibelienė atsakė, kad Nevočių kaimo bendruomenė turėjo tik 26,52 Kv/m² kabinetą,

patalpos nedidelės, o ar skolų turi negaliu atsakyti. Sekančiame sprendime, Žvingių kaimo

bendruomenė turi labai dideles patalpas, bet yra vietinis šildymas, pečius, šildosi patys.

R. Norvilienė tikslinosi, ar pratęsiame sutartį.

T. Bartkus atsakė, kad pasibaigė sutartis ir vėl 10 metų suteikiame.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį Nevočių kaimo bendruomenei (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį Žvingių kaimo

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį Žvingių kaimo bendruomenei (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perėmimas savivaldybės nuosavybėn ir jo

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl ilgalaikio materialiojo turto

perėmimo savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo

teise (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei

nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės

viešajai bibliotekai.

Tarybos narė Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

klausimas susijęs su jos tiesiogine darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su 2 punkto pakeitimu, „2.

įgalioti Šilalės rajono savivaldybės merą“ ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo

perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Norvilienė.

18. SVARSTYTA. Atminimo ženklų priėmimas pagal dovanojimo sutartį ir perdavimo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, perėmus šį turtą, kam jis bus perduotas.

T. Bartkus atsakė, kad greičiausiai seniūnijoms. Pastatys Laukuvoje ar Upynoje ir po to

perims seniūnija. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl atminimo ženklų priėmimo pagal

dovanojimo sutartį ir perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

19. SVARSTYTA. Pritarimas nekilnojamojo turto pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

D. Bergelis klausė, ar 21 000 Eur kaina buvo nustatyta, ar tiek paprašė, ar buvo derėtasi.

R. Kibelienė atsakė, kad pirkimas dar nevyko, tai yra preliminari pareiškėjo nurodyta

kaina. Vyks turto vertinimas ir po jo kaina gali skirtis.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ką nupirkus planuojama daryti su šia erdve.

T. Bartkus atsakė, kad planuojame nugriauti ir teikti Tauragės regiono plėtros tarybai į

paraišką, kaip turistinį objektą.

R. Norvilienė siūlė skirti iki 21 000 Eur.
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T. Bartkus paaiškino, kad suma nusimatyta tik aiškinamajame rašte, po visų procedūrų

teks grįžti į tarybą patvirtinti galutinę kainą ir gauti sutikimą pirkti.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo nekilnojamojo turto

pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Savivaldybės turto nuoma viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – pakelti

nuomos kainą iki 3 Eur 1Kv/m² ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kokia kaina buvo dabar sutartyje.

R. Kibelienė atsakė, kad 2,68 Eur už 1 Kv/m².

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto nuomos viešo

konkurso būdu (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymas ir

likvidavimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybei nuosavybės teise

priklausančio turto nurašymo ir likvidavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 17.6. punktą

išdėstyti taip  „17.6. Tvirtina įstaigos metinį ataskaitų rinkinį“ ir prašė pritarti.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų

namų nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2024 m. socialinių paslaugų plano

patvirtinimas.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, kaip jūs įgyvendinsite 1.5. priemonę įsitraukę VšĮ „Sundoku“, nes

VšĮ „Sundoku“  vadovė minėjo, kad nebevykdo šios veiklos ES projektų lėšomis.

R. Kibelienė atsakė, kad šios paslaugos neteikiame, ateityje yra numatyta iš sekančio

laikotarpio finansavimo, nes yra  3 apsaugoti būstai įsigyti.

Diskutavo dėl priemonės 1.5. (Apsaugoto būsto, pagalbos priimant sprendimus bei

įdarbinimas su pagalba bei priemonėm įgyvendinti numatytų lėšų).

T. Bartkus siūlė 1.5. punkte, prie lėšų papildyti, jog ES projektų lėšos, Savivaldybės

biudžeto lėšos.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pasiūlymu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024

m. socialinių paslaugų plano patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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24. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2023 metų metinio ataskaitų

rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Loreta Bujienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, dėl pacientų pavėžėjimo paslaugų organizavimo, kaip sekėsi jas

organizuoti ir ar įsitraukėte į kitų metų planus. 

L. Bujienė atsakė, kad teikiame tik hemodializės pavėžėjimą iš šio projekto ir toliau

numatome šią paslaugą teikti.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar pagerėjo situacija dėl šalia esančių nakvynės namų.

L. Bujienė atsakė, kad situacija nuolat kintanti, nakvynės namų gyventojai bus panašiai

tokie pat kaip ir dabar, iš savo pusės kiek galime situaciją kontroliuojame, prižiūrime.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų

namų 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

25. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės autobusų parkas“ 2023 metų

finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas.

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis, Raimundė Gečienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (E. Auškalnis, nes dirba minimoje įstaigoje, R. Gečienė, nes artimas

žmogus dirba minimoje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėjas Vytautas Norkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gečas klausė, ar esate pasiruošę dainų šventei, ar planuojate kolektyvams teikti

pavėžėjimo paslaugą.

V. Norkus atsakė, kad taip, visi vairuotojai dirbs ir veš, turime duomenis kada bus

reikalingos pavėžėjimo paslaugos. Važiuos 4, didėji, autobusai, taip pat dar bus 2 mažesnio tipo

autobusai, kurie iš bėdos galės pajudėti. Artimiausiu metu gausime tikslesnę informaciją kiek ir

kur reikės vežti.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Norvilienė domėjosi kaip veikia elektrobusai.

V. Norkus atsakė, jog pradžia su elektrobusais buvo sunki, buvo gedimų, tačiau šiuo metu

jau pašalinti ir jau kuris laikas važinėjame be gedimų.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar teisingai matome, jog 0,25 etato yra sveikatos priežiūros

specialisto.

V. Norkus atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, kokias funkcijas jis atlieka ir kas yra daroma su tomis patalpomis,

kurias anksčiau nuomojosi vienas sporto klubas, ar yra poreikis patalpas kam nors išsinuomoti.

V. Norkus atsakė, kad kol kas neturime nuomotojo, bet jeigu būtų poreikis, būtų galima

nuomotis, tik šildymo sistema turėtų pasirūpinti patys. Sveikatos specialistas tikrina su

alkotesteriu.

Papildė T. Bartkus.

L. Dargienė klausė, kiek per praėjusius metus netekote autobusų, transporto priemonių.

V. Norkus atsakė, kad netekome vienos.

L. Dargienė klausė, ar nesvarstote pirkti naujo autobuso, nes padaugėjo maršrutų.

T. Bartkus atsakė, kad matėme kvietimą ir svarstėme dėl naujo autobuso pirkimo, tačiau

paskaičiavus atsipirkimą paaiškėjo, jog autobusai kainuotų ženkliai brangiau nei, kad pirkome

dabartinius turimus elektrobusus. Prisidėjimas prie vienos naujo autobuso būtų 150 000 Eur.

L. Dargienė domėjosi, o ar Šilalės autobusų parkas nerašė prašymo finansavimui gauti.
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T. Bartkus paaiškino, kad yra bendraujama ir diskutuojama be raštų. Kol kas nėra

palankios sąlygos naujų autobusų pirkimui ir investavimui į tai.

Nariai diskutavo dėl autobusų pirkimo, finansavimo.

E. Gečas domėjosi dėl įkrovimo stotelių įrengimo paskelbto projekto, klausė ar buvo

pasidomėta dėl paramos gavimo.

T. Bartkus atsakė, kad buvo pasidomėta. Dar ir dabar tebevyksta diskusijos dėl

elektromobilių įkrovimo stotelių įrengimo.

Nariai diskutavo dėl pateikto kvietimo elektromobilių įkrovimo stotelių įsirengimui.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės autobusų parkas“ 2023 metų finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos

tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis, R. Gečienė.

26. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės šilumos tinklai“ 2023 metų

finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas.

Tarybos nariai Rolandas Toleikis, Tadas Sadauskis nusišalino nuo klausimo svarstymo,

priežastį nurodė (R. Toleikis nes dirba minimoje įstaigoje, T. Sadauskis, nes artimas žmogus

dirba minimoje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėjas Ernestas Aušra pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gečas teiravosi, ar pasidomėjote dėl išplėstinių sąskaitų.

E. Aušra atsakė, jog pasidomėjo, gyventojai norėdami gauti išplėstinę sąskaitą turi

kreiptis į namo administratorių, parašyti prašymą ir namo administratorius pateiks prašymą

atitinkamai įmonei, kad surinktų viso namo duomenis ir duotų prisijungimus, kad gyventojas

galėtų nuotoliu pasižiūrėti.

T. Bartkus tikslinosi, ar negalėtų gyventojai pasirinkę administratorių pateikti prašymą,

jog duomenis pateiktų Šilalės šilumos tinklams, kad Šilalės šilumos tinklai visą informaciją

pridėtų prie sąskaitos.

E. Aušra atsakė, kad pagal reglamentą sąskaitą turime pateikti už kW. Teikti eitų, bet

gautųsi du lapai.

T. Bartkus pasisakė, arba teikti tiems kurie gauna elektronines sąskaitas, taip būtų paskata

pereiti prie elektroninių sąskaitų.

Pasisakė E. Gečas, E. Aušra.

R. Norvilienė klausė, kaip vyksta daugiabučių renovacijos, ar sklandžiai. Kaip ilgai

daugiabučiai, kurie yra pareiškę norą renovuotis turės laukti.

E. Aušra atsakė, kad šiuo metu 8 objektai yra darbo eigoje, kuriuose vyksta fiziniai darbai

(šildymas, santechnika). Šiuo metu pridavinėjame objektus D. Poškos g. 3 ir Maironio g. 26.

Taip pat pagal 9 etapą yra įtraukta 10 namų norinčių renovuotis. 

Papildė T. Bartkus, kad yra norinčių ir daugiau, tiesiog kol kas nėra kvietimo.

R. Gečienė domėjosi, kada bus užbaigtas šildymo sezonas.

T. Bartkus atsakė, kad balandžio 30 d.

L. Dargienė klausė, kokiu principu atrinksite kam siųsite elektronines sąskaitas ir kam

palikti popierines sąskaitas.

E. Aušra atsakė, jog šiai dienai gali kreiptis kiekvienas gyventojas, norintis gauti

elektroninę sąskaitą, tie kurie yra pareiškę norą ir nurodę duomenis jau gauna. Ateityje

planuojame siųsti sąskaitas žinute, bet kiekvienam vartotojui asmeniškai bus priskirta kortelė ant

kurios bus barkodas ir žmogus galės nuėjęs į perlo terminalą, ar kt. atsiskaityti patogiau.

Pasisakė L. Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės šilumos tinklai“ 2023 metų finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos

tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Toleikis, T. Sadauskis.

Posėdžio pirmininkas siūlė svarstyti 40 darbotvarkės klausimą, nes yra atvykę svečiai iš

prokuratūros.

Pritarta bendru sutarimu.

40. SVARSTYTA. Modernios ir atviros prokuratūros kūrimas Lietuvos Respublikoje.

Pranešėjai: Saulius Verseckas, Gražvydas Žebelys, Ruslanas Ušinskas pristatė

informaciją ir atsakė į Tarybos narių užduotus klausimus.

Iš posėdžio išėjo ir toliau posėdyje nebedalyvavo Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė

(14:08 val.) ir Tadas Sadauskis (14:30 val.).

Skelbiama 15 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdį nebegrįžo ir toliau posėdyje nebedalyvavo Valdemaras Jasevičius.

27. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Šilalės vandenys“ 2023 metų

finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas.

Tarybos narys Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(dėl viešų ir privačių interesų, nes klausimas susijęs su jo darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėjas Remigijus Vėlavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, Pajūralyje buvo rinkti parašai dėl nuotekų tinklų įrengimo, kas yra

žinoma šiuo klausimu.

R. Vėlavičius atsakė, kad Pajūralis yra įtrauktas į Tauragės+ programą, per ateinančius 4

m. su Europine parama ir savivaldybės prisidėjimu. Darysime projektus, Pajūralyje taip pat ir

visame mietelyje bus padarytos naujos vandens ir nuotekų trasos, rekonstruoti valymo įrenginiai.

Paaiškino, jog sutartys renkamos iš žmonių, nes buvo reikalinga informacija projektui, kad žinoti

preliminariai kiek žmonių norėtų prisijungti.

R. Norvilienė klausė, kada šis projektas bus įgyvendintas.

R. Vėlavičius atsakė, kad daromas investicinis projektas, paraiška bus teikiama šių metų

rugpjūčio mėn., pirmus darbus planuojame šių metų pabaigoje arba kitų metų pradžioje. Visų

pirmiausia bus daromos suplanuotos vandens gerinimo stotys, o Pajūralis greičiausiai bus

sekančių metų rudenį. Pats projektas turėtų pasibaigti iki 2029 m. 

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar planuose šiais metais yra įsigyti dar 2 lengvuosius automobilius.

R. Vėlavičius atsakė, kad taip.

R. Norvilienė domėjosi, kam jie bus skirti.

R. Vėlavičius atsakė, kad pernai įsigyti krovininiai automobiliai buvo perkami pakeisti

senus, senieji automobiliai buvo parduoti aukcione, pirkti su tikslu, kad kaimuose darbuotojai

turėtų automobilius skirtus darbui. O šiais metais planuose yra asenizacinis automobilis.

L. Dargienė klausė dėl Pelkių km. nuotekų tinklų sistemos įvedimo, galbūt padarėte

sąmatą.

R. Vėlavičius atsakė, kad sąmatos nesame paskaičiavę, priminė jog prioritetas yra

daromas nuo didesnių miestelių, kur yra daugiau gyventojų ir, kad per artimiausia laikotarpį
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tikrai neplanuojama daryti Pelkių km. gyventojams. To padaryti neturime nei galimybių nei

esame nusimatę artimiausiame plane. 

Pasisakė L. Dargienė, R. Vėlavičius.

E. Auškalnis klausė, kiek per praėjusius metus iš savo lėšų nutiesėte vandentiekio ir

nuotekų tinklų. Kokia situacija yra Šilo g. tinklu.

T. Bartkus atsakė, dėl Šilo g., jog vyko pirkimas, biudžete buvo numatyta 30 000 Eur,

tačiau geriausia pasiūlyta kaina buvo 240 000 Eur. Tad tokių pinigų savivaldybės biudžete

neturime.

Papildė R. Vėlavičius.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Vėlavičius papildė, jog atsakant į pirmą klausimo dalį, kasdien tvarkant gedimus, yra

dalinai pakeičiamos tam tikros trasų dalys, keičiame trasas kurios labai trūkinėja.

E. Auškalnis klausė, koks yra Šilalės miesto vandentiekio bokšto stovis. Nes kiek žinoma

būklė prasta, geriame lietaus vandenį.

R. Vėlavičius atsakė, kad lietaus vandens tikrai negeriame, geriame gerą vandenį,

kiekvieną mėnesį yra atliekami laboratoriniai tyrimai, vanduo išvalytas, internetiniame puslapyje

galima pasižiūrėti vandens protokolus ir jeigu būtų blogas vanduo veterinarijos tarnyba

uždraustų tiekti vandenį. Pats vanduo yra imamas iš artezinių gręžinių, prie buvusios kepyklos,

dalis gręžinių yra prie Šilalės vandenų.

Nariai diskutavo dėl vandens bokšto.

V. Miknienė klausė, kaip baigėte finansinius metus.

R. Vėlavičius atsakė, kad Šilalės vandenys pastaruosius kelis metus dirba pelningai, 2023

m. taip pat buvo pelningi.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Šilalės vandenys“ 2023 metų finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos

tvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus.

28. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Gedmina“ 2023 metų finansinių

ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas.

Pranešėjas Donatas Grigalis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, ar neplanuojate atsiskaitymo grynaisiais pinigais.

D. Grigalis atsakė, kad šis klausimas buvo sprendžiamas prieš du metus, tuo metu buvo

galimybė atsiskaityti kortele, bet paslaugos ir aparato įkainiai netenkino ir atsisakėme, šiuo metu

pagrinde UAB „Gedmina“ vyrauja atsiskaitymas grynais, kasoje, išmušant čekį, kitas atveju yra

išrašoma sąskaita faktūra, kurią apmoka žmogus atliekdamas pavedimą. Didelės problemos tikrai

nėra. Tačiau, planuose yra programinės įrangos pirkimas dėl patogesnio atsiskaitymo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Uždarosios akcinės bendrovės

,,Gedmina“ 2023 metų finansinių ataskaitų rinkinio ir metinės veiklos ataskaitos tvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Iš posėdžio išėjo ir toliau posėdyje nebedalyvavo Algirdas Meiženis (15:17 val.).

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2023 metų

metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Ingrida Petravičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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R. Norvilienė klausė, ar užteksite lėšų fizinio aktyvumo užsiėmimams ir kiek gaunate

lėšų iš ministerijos užsiėmimams. 

I. Petravičienė atsakė, kad esame įsivertinę, planuojame užtekti, taip pat dalyvaujame ir

projekte, tikimės dar papildomai gauti finansavimą. Tiksliai kiek šioje eilutėje yra fiziniam

aktyvumui negalėčiau atsakyti.

Papildė T. Bartkus.

R. Gečienė klausė, ką darė, daro ir darys dėl tuberkuliozės Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos biuras. 

I. Petravičienė atsakė, kad anksčiau darydavome ir dabar darome, šiais metais

apmokėjome vieną sąskaitą kurią pateikė UAB „Ambulansas“ dėl pervežimo, taip pat anksčiau

būdavo žmonėms duodami maisto paketai, tačiau iki šiol nebuvo žmonių kurie kreiptųsi dėl

tuberkuliozės, bet jei bus tikrai planuojame vykdyti šią veiklą.

Papildė T. Bartkus.

R. Gečienė klausė, kaip su personalu, ar jau užsipildė.

I. Petravičienė atsakė, kad problema yra tik su Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazija,

darbuotoja išėjo į nėštumo ir gimdymo atostogas ir vis dar yra laisvas etatas, terminuotai darbo

vietai, kandidatų nebuvo, konkursas skelbtas du kartus, kol kas uždengiame šią vietą esamais

specialistais, skelbsime konkursus toliau, tikimės rasti žmogų. O bendrai kolektyvas pilnas.

R. Norvilienė klausė, dėl nepriklausomybių konsultanto, ar turite jį ir kiek turėjote per

praėjusius metus žmonių, kuriuos konsultavo nepriklausomybių konsultantas, kiek šiais metais

planuojate aptarnauti tokių žmonių.

I. Petravičienė atsakė, kad yra apie 400 asmenų, šiemet planuojame panašiai, bet žinoma

žiūrėsime pagal situaciją.

R. Gečienė klausė, vaikų darželyje medikas jūsų prerogatyva.

I. Petravičienė atsakė, kad taip.

R. Gečienė klausė, ar medikas ten yra.

I. Petravičienė atsakė, kad Šilalės lopšelį-darželį „Žiogelis“ administruoja tas pats

specialistas kuris dirba Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijoje, per mėnesį 2 kartus ten pasirodo

specialistas, taip yra suderinta su mokyklos vadovybe.

R. Gečienė domėjosi dėl kineziterapeuto darželyje.

T. Bartkus paaiškino, kad nebėra kineziterapeuto, darbuotojas išėjo užtarnauto poilsio ir

įstaiga nebeieškojo, atsisakė šios paslaugos motyvuodama, kad šias paslaugas teikia Šilalės

rajono ligoninė. Poreikis yra patenkinamas. Ir šiuo klausimu Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos biuras visiškai ne prie ko. 

R. Norvilienė klausė, Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro funkcija yra

ne tik rūpintis fiziniu aktyvumu, bet ir gyventojų psichine sveikata, širdies, kraujagyslių ir

cukrinio diabeto prevencija, skatinti  sveiką mitybą, tad ką šiuose svarbiuose srityse planuojate

daryti. Viešoje erdvėje nepastebime suaktyvėjimo.

I. Petravičienė atsakė, kad veiklą vykdome intensyviai, ją daugiau suintensyvinome nuo

vasario vidurio, išsiuntėme visom įstaigom, įmonėm, visam Šilalės rajonui su siūlymais  mūsų

lektorių kurie veda įvairius užsiėmimus, daug kas atsiliepė ir suplanavome. 

R. Norvilienė tikslinosi dėl širdies kraujagyslių, cukrinio diabeto, psichinės sveikatos

prevencijos.

I. Petravičienė atsakė, kad dėl to taip pat vykdome veiklą, yra numatyta netgi stovykla

kurioje dirbsime šiuo klausimu.  Psichologų turime 3, iš jų perkame paslaugas, esame nusimatę

visų metų planus, aktyviai dirbame.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos biuro 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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30. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2023 metų metinio

ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Tarybos narė Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

dirba minimoje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėjas Osvaldas Šarmavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, Šilalės rajono savivaldybės taryba priėmė sprendimą dėl VšĮ

Laukuvos ambulatorijos reorganizavimo prijungiant ją prie VšĮ Šilalės rajono ligoninės, ar tame

reorganizavime bus reorganizuojama ir Šilalės rajono ligoninė, nes keisis jūsų įstaigos

pavadinimas, ar pirmiausia bus prijungiama Laukuvos ambulatorija, ar bus perorganizuojama į

sveikatos centrą. 

O. Šarmavičius atsakė, kad viskas vyks vienu metu, birželio paskutinėmis dienomis,

išregistruosime iš Registrų centro Šilalės rajono ligoninę, Laukuvos ambulatoriją, ir po to

įregistruosime įstatus, Šilalės savivaldybės sveikatos centrą ir nuo liepos 1 d. funkcionuos

centras. 

E. Auškalnis klausė, dėl galimai neteisėto įdarbinimo, kokia šiuo metu situacija byloje.

O. Šarmavičius atsakė, nieko naujo negali pasakyti, byla vis dar stovi Lietuvos

vyriausiame administraciniame teisme.

R. Gečienė teiravosi, kas padėjo ruošti ataskaitą.

O. Šarmavičius atsakė, visi administracijos specialistai.

R. Gečienė klausė, jūsų dabartinė pavaduotoja taip pat dar nėra paskirta būti pavaduotoja,

ar pasitikite, ar džiaugiatės, jog nusprendėte nevykdyti tolimesnių procedūrų ir neieškote

pavaduotojo, nes kiek žinoma ir su šia personalija yra buvę teisminių dalykų.

O. Šarmavičius atsakė, jog pavaduotojos darbu, laikinai einančias pareigas, yra labai

patenkintas. Pereitų metų vasarą išėjus pavaduotojai buvo organizuotas konkursas, tačiau jis

neįvyko, nes niekas nepareiškė noro dalyvauti. Suradome tik vieną savanorį, kuris galėtų ir

norėtų ir kurį paskyrėm laikinai eiti šias pareigas. Jai sekasi puikiai, moteris iniciatyvi, lengvai

komunikuoja su kolektyvu, dirba rezultatyviai. Kai bus įkurtas sveikatos centras organizuosime

konkursą.

L. Dargienė klausė, kokie planai atnaujinant materialinę bazę ligoninėje.

O. Šarmavičius atsakė, kad pelningai dirbame dar tik antri metai, nors sąskaitoje 900 000

Eur, bet ir skolos turėjome 900 000 Eur, o mums 450 000 Eur skolos turėjo TLK, pvz.: šiais

metais mėnesio darbo užmokesčio fondas 370 000 Eur, 82 proc. uždirbtų pajamų atitenka

gydytojų, slaugytojų darbo apmokėjimui, nusipirkti bet ko tikrai negalime, mūsų prioritetai yra

medicininė įranga, tačiau kada tikrai turėsime materialinės bazės atnaujinimui pinigų –

atnaujinsime.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus, O. Šarmavičius. 

L. Dargienė klausė, kiek turite slaugytojų ir gydytojų bendrai.

O. Šarmavičius atsakė, kad 57 gydytojus ir 75 medicinos darbuotojus.

R. Norvilienė klausė, dėl gydytojų trūkumo problemos, jūs, kaip ligoninės vadovas kokių

veiksmų ėmėtės, kad pritraukti gydytojų į mūsų rajoną.

O. Šarmavičius atsakė, kad didelio trūkumo dėl gydytojų nėra, šiai dienai viskas yra

tvarkoje. Be abejo kažkas išeina kažkas ateina, priėmėme du naujus, jaunus gydytojus. Priėmėme

psichologą, šiais metais vedame derybas dėl vidaus ligų gydytojo, dėl naujo chirurgo

pritraukimo. Šiais metais mūsų delegacija buvo nuvykusi į Kauno medicinos universiteto

studentų, rezidentų mugę, parsivežėme adresų, kontaktų, su kuriais palaikysime ryšį ir kviesime

atvykti. 

A. Giedraitienė klausė, koks buvo jūsų strateginis planavimas, ko ėmėtės jau anksčiau dėl

vidaus ligų gydytojų ir jų pensijinio amžiaus problemos. Nes tai turėjo būti numatoma ir

strateguojama anksčiau. Kaip dėl savivaldybės prisidėjimo, ar darėte kokius nors žingsnius dėl

galimybės padidinti finansavimą pritraukiant medicinos specialistus. 
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T. Bartkus paaiškino, jog yra parengta tvarka, specialistų pritraukimui, rezidentų,

studentų apmokėjimo tvarka, dėl didelio krūvio į šį posėdį klausimo šio neįtraukėme, ateinantį

Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto posėdį ateisime su tvarka, su

konkurencingomis paskatomis, šiuo klausimu diskutuosime. 

Papildė O. Šarmavičius.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Gečienė klausė, ar ligoninės tako remontą įsitraukėte į planavimą.

O. Šarmavičius atsakė, kad planavome taką sutvarkyti praeitais metais, pradėjome

dėliotis eigą, bet pastebėjome jog nėra sutvarkyti žemės dokumentai, tačiau šis procesas jau į

pabaigą ir nors vasarą jau galėtume pradėti tvarkyti taką, tačiau neturime tam pinigų. Norint

sutvarkyti taką ir šaligatvius yra reikalinga apie 70 000 Eur.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, ataskaitoje pažymėti tik du seminarai kurie truko po 5

val., vadinasi, jog praėjusiais metais kaip įstaigos vadovas kvalifikaciją kėlėte tik vieną dieną, ar

neįdomu, ar jaučiatės viską pakankamai žinantis.

O. Šarmavičius atsakė, kad bendrųjų vadybos žinių pakanka, labiau reikalingos žinios su

medicinos įstaigų specifika, visi kursai kurie buvo pasiūlyti įstaigų vadovams šia tema tik šie du

ir tebuvo. Kvalifikacijos tobulinimas tai nėra vien tik sėdėjimas seminaruose, tai yra ir

savarankiškas mokymasis, konferencijos, dalyvavimas asociacijų veikloje, pasidalinimas

patirtimi su kitomis kolegomis, tą ir darome. 

R. Vaitiekus klausė, dėl slaugos lovos patvirtintų įkainių, kokios įtakos tai turėjo veiklos

rezultatams, koks yra lovų užimtumas šiuo metu.

O. Šarmavičius atsakė, kad nebuvo galimybės teikti mokamų paslaugų iki sausio 1 d., nes

visos lovos buvo užimtos, šiandien yra užimtos 38 lovos, tai reiškia kad TLK pinigus pasiimsime

ir sutartinių turėsime ne daug, dabar taip pat yra slaugos sezoniškumo kritimas, balandžio-

gegužės mėnesį ryškus, tad šiuo metu turime laisvų lovų, į kurias galėtume priimti mokamai

slaugai, tokį pageidavimą pareiškė 3 žmonės, bet jie nori gultis kažkur gegužės mėnesį.

E. Gargasė klausė, praeitais metais buvo užregistruoti 22 nepageidaujami įvykiai susyją

su pacientų griuvimais, pragulų išvystymu, du rašytiniai skundai dėl paslaugų kokybės. Ar buvo

atliepta į šių žmonių prašymus ir kokia skundų esmė, ar buvo išspręstos problemos.

O. Šarmavičius atsakė, LR sveikatos apsaugos ministerija, remdamasi vakarų medicinos

praktika, skatina ligoninę rodyti visus atvejus, anksčiau tokie atvejai ligoninėse būdavo slepiami,

sumažinami, tačiau tokių atvejų pasitaiko visose gydymo įstaigose, yra auditas kuris tai fiksuoja,

gilinasi, teikia pasiūlymus kaip išspręsti problemą, kiekvienas atvejis vertinamas, fiksuojamas ir

pateikiamas ataskaitose ir ministerijai ir steigėjui.

Pasisakė E. Gečas, A. Giedraitienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Šilalės

rajono ligoninės 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 4, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 15.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė.

31. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2023 metų metinio

ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Ieva Irena Demereckienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus paminėjote, jog dar laikotės darbe, ar ruošiatės išeiti.

I. I. Demereckienė atsakė, kad sveikata nebėra didelė ir stipri, bet išeiti dar nesiruošiu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Laukuvos

ambulatorijos 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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Posėdžio pirmininkas informavo, jog 32 klausimą vietoje Tomo Šiaudinio pristatys Rima

Petrošienė, o 33 klausimą vietoje Kornelijaus Andrijausko pristatys Vilma Navakauskienė.

32. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2023 metų metinio

ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Rima Petrošienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, diskutuojant dėl sveikatos reformos, Kvėdarnai buvo pasiūlyta

30 000 Eur, bet paprašius pateikti poreikį išgirdome, jog Kvėdarnai nieko nereikia, ar ištikrųjų

nieko nereikia ir viską turite.

R. Petrošienė atsakė, kad buvome pateikę sąrašą ko norėtume, bet mūsų norai neatitiko

tikslinių lėšų ir negalėjome gauti. Neturėjome ką pirkti kas atitiktų pirminę grandį, nes 2019 m.

buvome dalyvavę projekte, tuomet gavome automobilį, iš Pajūrio gavome stomatologinę įrangą,

kitą įrangą, ir patys kai kurias priemones įsigijome.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Kvėdarnos

ambulatorijos 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

33. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro

2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Pranešėja Vilma Navakauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Kaltinėnų

pirminės sveikatos priežiūros centro 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

34. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2023

metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimas.

Tarybos narės Birutė Žirlienė, Aistė Giedraitienė nusišalino nuo 34 ir 35 klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (B. Žirlienė, nes dirba minimoje įstaigoje; A. Giedraitienė, nes dirba

minimoje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Vida Macevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kaip manote ar mūsų rajone būtų reikalingos mobiliosios

ambulatorijos, kartu važinėjančios su gydytojais ir atliekančios bent preliminarius tyrimus. 

V. Macevičienė paaiškino, kad teko bendrauti su Alytaus rajonu, jie turi  šią paslaugą,

tačiau problema yra tame, jog pvz.: Alytaus pirminis centras neišsiskirstęs, o mes esame

išsiskirstę į ambulatorijas ir dar turime privačius, renkant mobilią komandą, iškils problema su

aptarnavimu, nes kaip pvz.: nuvykus į Laukuvą, vienas žmogus ateina nuo Laukuvos

ambulatorijos, kitas nuo Kaltinėnų PSPC, kas jiems apmokėtų, nes lėšos finansuojamos iš

ligonių kasų, galimai tuomet kiltų susipriešinimas. Taip pat kalbėjome dėl mobilios

odontologinės paslaugos, tačiau specialios dantų taisymo aparatūros šiuo metu net nėra

Lietuvoje,  dėl dantų ištraukimo važiuojame į namus, jei yra problema. Paslaugoms į namus

turime UAB „Andoka“, kuri ima tyrimus bei turi dvi mobilias komandas, su jais

bendradarbiaujame.

R. Norvilienė klausė, sveikatos centras veiks bendradarbiavimo sutarčių pagrindu, ar

sutartys bus realios ar tik formalios.

V. Macevičienė atsakė, kad norėtųsi jog būtų realios, bet kol kas manyčiau, kad bus

formalios. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Šilalės

pirminės sveikatos priežiūros centro 2023 metų metinio ataskaitų rinkinio patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

35. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro

valdymo struktūros patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus domėjosi, kokiu būdu buvo pasirinktas privatus tiekėjas, kuris nuo 2022 m.

liepos mėn. pasirašė paslaugų teikimo sutartį su VšĮ Šilalės PSPC, ar tai buvo atlikta konkurso

būdu ar sutartimi, kokiu teisės aktu vadovaujantis.

V. Macevičienė atsakė, kad tai yra TLK paslaugos, ambulatorine slauga namuose, viską

galime teikti patys, tačiau neturime resursų šią paslaugą perkame ir Šilalėje atsirado tik viena

įstaiga, kuri suteiktų teikti šias paslaugas. 

Papildė I. Butvidienė.

R. Vaitiekus tikslinosi, kaip nustatėte sutartinę kainą.

V. Macevičienė atsakė, kad ši paslauga yra TLK ir mums nieko nereikia nustatyti, mums

TLK net nepraveda pinigų už tai, UAB „Andoka“ yra pasirašiusi sutartį su TLK. Ir kiekvieną

mėnesį jie gaus lėšų tiek, kiek aptarnaus mūsų PSPC pacientų, jei neaptarnaus nei vieno iš TLK

nieko ir negaus, mes turime bendradarbiavimo sutartį ir su siuntimu pacientus nukreipiame į

Andoką.

Papildė T. Bartkus.

R. Vaitiekus klausė, ar struktūroje kas nors dar keičiasi, išskyrus tai, kad nebėra

medicinos punktų.

V. Macevičienė atsakė, kad keičiasi tai, kad nebėra pastatų, bet veikla yra vykdoma. Tai

yra pastatų uždarymas. 

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešosios įstaigos Šilalės

pirminės sveikatos priežiūros centro valdymo struktūros patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė, A. Giedraitienė.

36. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos sudėties

patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kodėl yra ignoruojami mažumos atstovai.

I. Butvidienė atsakė, jog sveikatos sistemos įstatyme taip yra nurodyta, jog turi sudaryti

savivaldybės paskirti asmenys (1/3), savivaldybės įmonių, įstaigų, organizacijų atstovai (1/3) ir

visuomeninių organizacijų, ginančių visuomenės sveiktos interesus, atstovai (1/3), jūs galite

siūlyti kitus narius, bet aš pati teikiau raštus vadovams ir jie atsakė ką siūlo į šias pozicijas.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus.

L. Dargienė klausė dėl 8.5. punkto, ar tai reiškia, kad anksčiau dirbusi komisija šiuo

sprendimu yra naikinama.

I. Butvidienė atsakė, kad ne prie šio sprendimo šis klausimas, bet senoji taryba yra

naikinama, kadangi jos įgaliojimai baigėsi (buvo renkami 5 m. kadencijai). 

L. Dargienė klausė, kada senos sudėties komisija paskutinį kartą buvo susirinkusi.

I. Butvidienė atsakė, kad turbūt pernai metais buvo susirinkusi, nes ataskaita buvo

pristatyta, lėšos išdalintos. 

Iš posėdžių salės išėjo Dainius Bergelis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

bendruomenės sveikatos tarybos sudėties patvirtinimo.

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

37. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 26 punkte vietoje

žodžio „nutarimas“ įrašyti „protokolinis sprendimas“, 1 priedo, pirmą sakinį pakeisti taip – Aš,

būdamas (-a) Šilalės r.  Savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos (toliau – Sveikatos

tarybos) narys <...> ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo D. Bergelis.

38. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo

specialiosios programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – aprašo 55.3.

papunktyje išbraukti paskutinius 4 žodžius (ir ilgalaikiam turtui įsigyti), 2 priedo lentelėje prie

vertinama Aprašo 14 – 15 punktuose <...> turėtų būti patikslinta į 18 – 19 punktuose <..>, 2

priedo, 3 punktą išdėstyti taip: 3. Atitikusių administracinės atitikties kriterijus paraiškų kiekis, 3

priedo, 6.3. punktą patikslinti ir vietoje iki 50 gyventojų įrašyti iki 30 gyventojų bei sutarties 1

priede dešinėje pusėje žodžius „Sutarties 1 priedas“ sulygiuoti ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

39. SVARSTYTA. Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono

vyriausiojo policijos komisariato veikla.

Pranešėjas Audrius Lukošius pristatė informaciją ir atsakė į Tarybos narių klausimus.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m. gegužės

30 d., komitetų posėdžiai gegužės 27 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė







ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

16-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2024 m. balandžio 25 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ

6. AKVILĖ GARGASAITĖ

7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS

9. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

10. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

11. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

12. VALDEMARAS JASEVIČIUS

13. VYTAUTAS JUCIUS

14. ALGIRDAS MEIŽENIS

15. VIDA MIKNIENĖ

16. GINTAS NAVARDAUSKAS

17. RIMA NORVILIENĖ

18. RIMANTAS RIMKUS

19. TADAS SADAUSKIS

20. VIKTORAS STANCELIS

21. ROLANDAS TOLEIKIS

22. RIMAS VAIČIKAUSKAS

23. RAIMUNDAS VAITIEKUS

24. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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